
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 102

Vil ministeren oplyse hvor mange tilhold, der bliver anmodet om årligt, og hvor mange af

anmodningerne, der ender med at blive enten afvist eller afgjort som tilhold, opgjort for

årene 2017 og 2018 og så vidt muligt fordelt på politikredse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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